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Päevakord 

1. Uue hoolekogu valimisest 

2. Uuest õppekavast 

3. Lasteaia suvepuhkus ja võimalik kohatasu tõus 

4. Jooksvad/lahendamata küsimused 

 

1. Uue hoolekogu valimisest 

Puka Kooli direktor selgitab, et vallavalitsuse muudetud määruse järgi ei saa hoolekogu liige olla 

rohkem kui kaks järjestikust perioodi (= õppeaastat). See tähendab, et järgmisel õppeaastal tuleb 

valida peaaegu kõik hoolekogu liikmed uued. Hariduskomisjonis on seda teemat arutatud. Otepää 

valla kaks kooli on pöördunud õigusselguse saamiseks õiguskantsleri poole. 

 Direktor tutvustab ka teisi hariduskomisjonis arutatud teemasid: lasteaia toidutoetus, Puka ja 

Keeni Kooli toitlustushange, muudatused seoses Puka kooli majahoidja pensionile siirdumisega. 

 

2. Uuest õppekavast 

Puka Kooli direktor selgitab muudatusi seoses õppekavaga. Kuna vene koolid Eestis lähevad üle 

eestikeelsele õppele, siis on tehtud muudatusi eesti keele õppekavas. Sisu poolest õpe siiski ei 

muutu. Küll on vaja hakata igal koolil pakkuma õpilastele B-võõrkeelena valikut, lisaks vene 

keelele Puka koolis edaspidi saksa keele õppimise võimalus. Otsus ühe või teise kasuks tehakse 5. 

klassis. Koolile tähendab see lisakulu, mida ministeerium ei kompenseeri. 
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3. Lasteaia suvepuhkus ja võimalik kohatasu tõus 

Direktor selgitab, et Puka lasteaia lastevanemate hulgas on tehtud küsitlus, milline on hoiukoha 

vajadus lasteaia töötajate kollektiivpuhkuse ajaks. Küsitluse järgi oli 4–6 soovijat, kuid avaldust, et 

saaks selleks ajaks viia oma lapse Otepää lasteaeda, ei esitanud keegi. Lasteaia puhkuse ajaks on 

planeeritud hädavajalikud remonditööd, nt tehakse korda lasteaia katus. 

 1. septembrist hakkab Otepää vallas kehtima lasteaia uus kohatasu: 7% alampalgast ehk 

50.75. Erisusi tehakse vaid pikema (üle kuu) kestva haiguse puhul. 

 

4. Jooksvad/lahendamata küsimused 

4.1. Tarmo Kosk küsib, kas lasteaia remonditöödele on rahaline kate olemas. Direktori sõnul on see 

raha eelarvesse planeeritud. 

4.2. Esta Hainsalu küsib, kas lõpuks on saanud lahenduse kooli tuletõrjeredeli probleem (ei 

tohi olla igale möödujale ligipääsetav). Harri Irv vastab, et vaatamata korduvatele pöördumistele 

valla poole on olukord ikka sama. 

 4.3. Esta Hainsalu tõstatab taas kooli kütte- ja ventilatsioonisüsteemi teema. Tema poole on 

hiljuti pöördunud Puka kooli õpilased küsimusega, kas võivad helistada politseisse, sest palavuse 

(üle 27 °C) ja õhupuuduse tõttu ei jaksa koolimajas olla. Katrin Kurvits täiendab, et kevadel on 

Puka kooli mõnes klassiruumis üsna tavaline isegi üle 28 °C. Kuna tegemist peaks olema moodsa 

koolihoonega, siis ei ole paslik viidata, et nõukogudeaegses hoones olid samuti 

temperatuuriprobleemid – uue ehitamise mõte oligi ju muu hulgas neid probleeme vältida. Direktori 

sõnul on tulevikus plaanis muretseda osa akende ette vastavad katted, eelarves seda kulu veel kirjas 

ei ole. Muid võimalikke lahendusi (kütte- ja ventilatsioonisüsteemi uuesti projekteerimine ja 

ümberehitamine) pole vallavalitsus talle tutvustanud. 

Harri Irv annab teada, et suurema eelseisva tööna on kavas vahetada välja kooli võimla 

valgustid. 

4.4. Katrin Kurvits küsib hoolekogu eelmisel koosolekul räägitud koolitervishoiuteenuse 

kohta: kui kaugel Puka koolis sellega ollakse? Direktori sõnul on ruum sisustatud ja kooliõde 

alustab sügisel. 

 

 

Katrin Kurvits                                                                        Esta Hainsalu 

Koosoleku juhataja                                                                Koosoleku protokollija 


